
Styrelsemöte 6 2015 

Anteckningar förda vid styrelsemöte 21/9 i Veberöd 

Närvarande: Charlotte  Sjögren, Ann-Christine Halpin, Björn Malmberg,  Rein Kuningas  
Jaana Alvesparr, Tommy Nilsson, Karin Tedesund 
Meddelad frånvaro:Martin Persson 
 
1. Föreningens ekonomi är stabil med just nu ett plusresultat på 9000 kr 
Röreningens registrering är färdig på skatteverket och momsansökan är inskickad. 
 
2. Stall 6. Föreningen kommer att säga upp fler boxar inför vintern vilket innebär att vi 
kommer att förfoga över boxarna 1-12 i december och januari, 1-15 i februari och 1-17 i 
mars.  Avlopp i spolspiltan och dörrtröskel mot banan ska ses över. Rein kontaktar Jägersro 
ang lås på toaletten som fattas. 

 
3. Inga motioner är inkomna eller kommer att skickas från föreningen till SFKs höstmöte 
9/11 eller till Svensk Galopps höststämma. 
  
4. Alla medlemmar kommer att bjudas in till ett medlemsmöte den 13/10 kl 19.00 
Mötet kommer att hållas på pizzerian i Veberöd och medlemmarna kommer att bjudas på 
pizza. 
 
5. Propositioner. Tommy kommer att kontakta SG ang propp kommitté.  
Propositionen till den 24/9 på Jägersro, Amatörloppet, en Sweepstakes diskuterades.  
 

6. Boxrengöringshjälp kommer att behövas under tiden 23/10-3/12 då ordinarie har 
semester. 

7. Gällande Ascotbanan är en saftblandare önskvärd för att ekipage ska veta när/om traktorn 
är på banan för att inga olyckor ska ske. Körtiderna (vid behov) behöver speciceras. Lotta 
kontaktar skyddsombud ang olycksrisken. 

Vid pennan 

Jaana Alvesparr 
	  


